
Zápis ze setkání Rady rodičů při 2. ZŠ Mladá Boleslav 

Datum: 14. ledna 2025 Místo: 2. ZŠ Mladá Boleslav 

Přítomni: Členové: 

• Tomáš Adam (9.B) – předseda 
• Monika Holubová (1.B) – revizor 
• Dalibor Kužma (1.A) – pokladník 
• Vladimíra Lehká (2.B) 
• Pavla Choděrová (4.A) 
• Eva Pitrmocová (zástupce za Danu Sýkorovou 5.B) – ekonomka spolku 
• Soňa Liszoková Štěrbová (6.A) 
• Terezie Sochorová (6.B) 
• Kamila Kryllová (7.A) 
• Iva Neumanová (8.A) 
• Petra Pernicová (8.B) 
• Eva Poživilová (9.A) 

Za vedení školy: 

• Mgr. Bc. Matěj Povšík 
• Mgr. Bc. Simona Schwaningerová 

Program jednání: 

1. Zahájení a kontrola usnášeníschopnosti 

o Předseda Tomáš Adam přivítal všechny přítomné a zahájil jednání. 
o Za třídu 7.A nový zástupce Kamila Kryllová – aktualizace kontaktů delegátů. 
o Přítomna nadpoloviční většina delegátů tříd, rada je tedy schopná usnášet. 

2. Rezignace předsedy 

o Tomáš Adam podal rezignaci z důvodu, že jeho dítě navštěvuje 9. ročníku. 
o Monika Holubová se přihlásila o předsednictví 

▪ Všichni přítomní členové rady spolku jednomyslně schválili paní Moniku Holubovou 
na funkci předsedkyně spolku. 

3. Byl zahájen proces hledání nového revizora za Moniku Holubovou. 

4. Stav účetnictví 

o Pokladník Dalibor Kužma seznámil členy spolku se stavem účetnictví: 
▪ Na účtu spolku: 120 072,90 Kč. 
▪ V hotovosti: 7 800 Kč. 

5. Vypořádání dluhu z roku 2023 a 2024 

o Schválení vypořádání dluhu vzniklého v letech 2023 a 2024 vůči Tomáši Adamovi: 
▪ Dluh celkem: 43 660,8 Kč. 
▪ Předána hotovost: 7 800 Kč. 
▪ Na účet Tomáše Adama bude do konce ledna převedeno 35 860,8 Kč bezhotovostním 

převodem. 

6. Podpora žáků 

o Rada schválila žádost od Mgr. Bc. Simony Schwaningerové na podporu žáků účastnících se 
olympiád – celkem 2 000 Kč. 



7. Proběhla kontrola příspěvku na vánoční jarmark pro třídy 0. až 7. 

o Někteří vyučující si stále příspěvek nevyzvedli.  
o Členové spolku provedou kontrolu ve své třídě, zda si vyučující vyzvedl příspěvek. 

8. Zlepšení komunikace 

o Pokladník apeloval na zlepšení komunikace zástupců tříd s třídními učiteli ale i s rodiči. 

9. Řešení podnětů ze tříd 

o Jídelna: Pan ředitel vysvětlil, že paní vedoucí jídelny se musí řídit spotřebním košem, což je 
vládní nařízení.  

o Nové RVP: Pan ředitel neplánuje zapojení do testování nového RVP od roku 2025/2026. 

o Možnost internetových plateb: Někteří rodiče i učitelé by uvítali internetové platby. Bakaláři 
letos spustili tuto možnost, ale pan ředitel toho zatím nevyužil, do budoucna tuto možnost 
zvažuje. 

o Asistenti ve třídách: Asistenty přiděluje pedagogicko-psychologická poradna (PPP) dětem se 
specifickými poruchami na základě vyšetření. Čekací doba na vyšetření v PPP v Mladé 
Boleslavi je přibližně 14–18 měsíců, což v některých případech vede k tomu, že rodiče 
neobnovují podporu pro své děti nebo ani nežádají. Navíc je velmi obtížné najít kvalitního 
asistenta pedagoga. 

10. Datum dalšího setkání 

o Další setkání proběhne 18. 3. 2025. 

V Mladé Boleslavi, dne 14. 1. 2025 

Zapsala: Ing. Monika Holubová, Ph.D. 

 

 


